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Klub Radnych  

Mazowiecka Wspólnota Samorządowa 

 

     Za pośrednictwem  

Agnieszka Lużyńska 

Przewodnicząca Rady Miasta Marki 

 

 

  

 Odpowiadając na pismo Przewodniczącej Rady Miasta Marki z dnia  

18 października 2022 r. (data wpływu 19 października 2022 r.), dotyczące pisma 

zatytułowanego jako „interpelacja” Klubu Radnych Mazowieckiej Wspólnoty 

Samorządowej z dnia 14 października 2022 r., informuję, że na podstawie art. 24. 

ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. 

U. z 2022 r. poz. 559) uprawnienia kierowania interpelacji do wójta, burmistrza, czy 

prezydenta miasta przysługują wyłącznie radnym.  

W związku z powyższym brak jest podstaw prawnych wynikających z wyżej 

wymienionej ustawy do uznania pisma Klubu Radnych Mazowiecka Wspólnota 

Samorządowa w sprawie remontu zabytkowego parowozu jako interpelacji. Zasady 

funkcjonowania klubów radnych zgodnie z delegacją zawartą w art. 23 ust. 4 

wspomnianej ustawy określa statut gminy. Statut Miasta Marki przyznał klubom 

radnych uprawnienia wnioskodawcze i opiniodawcze (§55 ust.1). Klub radnych może 

występować również z inicjatywą uchwałodawczą (§55 ust.3). Natomiast §17 ust.1 
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Statutu Miasta Marki jest tożsamy z przepisami ustawy o samorządzie gminnym i 

potwierdza uprawnienie do kierowania interpelacji wyłącznie przez radnych, co w 

obecnym stanie prawnym nie pozwala rozszerzać katalogu podmiotów uprawnionych 

również o kluby radnych. 

 Stosując powyższe odpowiedz na postawione w piśmie pytania zostanie 

udzielona odrębnym pismem bezpośrednio wnioskodawcom. 
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